
پرسپولیس و استقلال 16 و 17 آبان
 به میدان می روند

 برنام��ه جدی��د هفت��ه اول لیگ برتر بیس��تم فصل
1400-1399 اعلام شد. 

براس��اس برنامه جدید هفت��ه اول لیگ برتر فوتبال، 
پرسپولیس و استقلال 16 و 17 آبان به میدان می روند.

به گزارش روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، 
برنامه هفته اول لیگ برتر بیستم به شرح زیر است:

جمعه 16 آبان ۹۹
ذوب آهن اصفهان – فولاد خوزستان، ساعت 16:30، 

ورزشگاه فولاد شهر اصفهان
سایپای تهران – پرسپولیس، ساعت 16:30، ورزشگاه 

شهید دستگردی تهران
آلومینیوم اراک – نس��اجی مازندران، ساعت 16:40، 

ورزشگاه امام خمینی اراک
تراکتور تبریز- نفت مسجدسلیمان، ساعت 16:45، 

ورزشگاه یادگار امام تبریز
 شنبه 17 آبان ۹۹

شهرخودرو مشهد – ماشین سازی تبریز، ساعت 15:50، 
ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد

گل گهر س��یرجان – فولاد مبارکه س��پاهان، ساعت 
16:20، ورزشگاه امام علی)ع( سیرجان

اس��تقلال تهران – مس رفس��نجان، ساعت 16:30، 
ورزشگاه آزادی تهران

صنعت نفت آبادان – پیکان تهران، س��اعت 16:45، 
ورزشگاه تختی آبادان

اتوئو: امباپه به جای رئال باید
 به بارسا برود

ستاره اسبق بارسلونا که برای رئال مادرید نیز بازی کرده 
به امباپه توصیه کرد همبازی مسی شود. 

کیلیان امباپه به باشگاه پاریس چندی پیش اعلام کرد 
می خواهد تابستان 2021 از این تیم برود. 

این خبر موجی از پیش بینی ها را به راه انداخت و همه 
اعلام کردند امباپه ستاره آینده رئال مادرید خواهد بود. 

کهکش��انی ها پس از 40 سال برای نخستین بار هیچ 
خریدی در یک تابستان انجام ندادند. این کار با 2 سیاست 
انجام شد که یکی از آنها خرید بازیکنان گران قیمت و مورد 
نظر زیدان در تابستان 2021 است. یکی از کسانی که به 
نظر می رسد راهی رئال مادرید  شود، کیلیان امباپه است. 
حالا س��اموئل اتوئو، ستاره سابق بارس��لونا که برای 
رئال مادرید نیز بازی کرده به این بازیکن پیشنهاد کرد به 

جای رفتن به تیم زیدان، همبازی مسی شود. 
او اظهار داشت: امباپه باید رئال مادرید را فراموش کند 

و راهی بارسلونا شود. 
اتوئو ادعا کرد امباپه می تواند محرک ستاره های دیگر 
فرانسوی چون دمبله و گریزمان شود و ستاره ای مهم در 

بارسا لقب گیرد. 

بهروان:
هنوز هیچ باشگاهی مجوز حرفه ای 

نگرفته است
مش��اور سازمان لیگ فوتبال گفت: هنوز هیچ باشگاهی 

مجوز حرفه ای دریافت نکرده است. 
غلامرضا بهروان درباره برگزاری لیگ دس��ته  اول اظهار 
داشت: تمام تلاش ما این است که در این شرایط با رعایت 
پروتکل های بهداشتی مسابقات را برگزار کنیم. برای اینکه 
حیات باش��گاه ها و فوتبال به این است که مسابقات برگزار 
شود. خواهش مان از تیم ها این است که هم به استانداردسازی 
بپردازند و هم پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند. آنها باید 
بدانند به شرطی می توانند به لیگ برتر بیایند که دارای امکانات 
و زیرساخت های لازم باشند. صرف اینکه از جدول بالا بیایند 
کافی نیست. ورزشگاه ها باید دارای استاندارد لیگ برتر باشند. 
وضعیت منابع مالی و نیروی انسانی هم مهم است، چون ما 

در اعطای مجوز حرفه ای همه اینها را در نظر می گیریم.  
مشاور سازمان لیگ گفت: این موارد در آیین نامه هم وجود 
دارد. یکسری ضوابط را باشگاه ها باید داشته باشند تا بتوانند به 
لیگ برتر بیایند. از سوی دیگر باید وضعیت مالی و مدیریتی 
شفاف باشد در غیر این صورت نمی توانند به لیگ برتر بیایند. 
به عنوان کسی که مسؤولیت دارم این موارد را می گویم، الان 
فوتبال فقط این نیست که شما بازی کنید، باید باشگاه ها، 
بنگاه های اقتصادی و تجاری باشند و دنبال وضعیتی بروند 
که مانند برخی از آنها بدهی و زیان انباشته نداشته باشند. 

وی درباره اینکه با توجه به این صحبت ها آیا 4 باشگاهی 
که نماینده ایران در آسیا هستند توانسته اند مجوز حرفه ای 
را بگیرند یا خیر، عنوان کرد: تاکنون هیچ کدام از باشگاه ها 
مجوز حرفه ای نگرفته اند، چون وضعیت آنها در حال بررسی 
است. هنوز برخی مدارک را باید برای AFC بفرستند و آنها 
تأیید کنند. اگر کسی بگوید مجوز دریافت کرده است، فقط 

گمانه زنی است. 
بهروان درباره اینکه آیا این مسائل می تواند مشکل ساز باشد 
یا خیر، گفت: باشگاه ها تلاش زیادی کردند و بخش زیادی 
از بدهی ها را تسویه کردند و مطمئن باشید دوستانی که در 
کمیته صدور مجوز حرفه ای حضور دارند مصر هستند همه 

موارد منطبق بر قانون باشد تا مجوز حرفه ای صادر شود.

اخبار

ورزشی

میث�م رحمانی: با وجود اظهارنظرهای مختلف مس��ؤولان 
استقلال تا امروز تنها 60 هزار دلار به حساب وینفرد شفر 

واریز شده است. 
طی روزهای گذش��ته احمد مددی و مسؤولان باشگاه 

اس��تقلال اعلام کردن��د در تلاش 
هستند مطالبات شفر را به صورت 
بخش بخش واریز کنند تا مشکل 
باز شدن پنجره نقل و انتقالات این 

باشگاه حل شود. 
اس��تقلالی ها باید رقمی حدود 
600 هزار دلار به سرمربی آلمانی 

پرداخ��ت کنند، ضمن آنکه 60 هزار فرانک س��وییس نیز 
باب��ت جریمه و دیرکرد باید به فیفا پرداخت ش��ود. با این 
وجود و بر خلاف اظهارات مدیران اس��تقلال تا امروز تنها 
60 هزار دلار از مطالبات 600 هزار دلاری شفر به حساب 

این مربی واریز شده است. 
ای��ن در ش��رایطی اس��ت که اس��ماعیل خلی��ل زاده، 
رئیس هیأت مدیره اس��تقلال هفته گذش��ته در اس��توری 
اینس��تاگرامش با عنوان ای��ن موضوع که خبر خوبی برای 
هواداران دارد، مدعی شد مبلغ 200 هزار دلار از مطالبات 
س��رمربی آلمانی به وی پرداخت ش��ده است. در واقع این 
رقمی ک��ه خلیل زاده مدعی پرداخت آن ش��ده نه تنها به 
حساب سرمربی آلمانی واریز نشده، بلکه برگشت هم خورده 

و مش��خص نیست رئیس هیأت مدیره استقلال در سفر به 
ترکیه چه دستاوردی داشته است!

از س��وی دیگ��ر، احمد مددی نیز چند ش��ب پیش در 
گفت وگویی رادیویی اعلام کرد: در ابتدا آن 200 هزار دلار 
برگشت خورد ولی الان پارت پارت 
در حال واریز هس��تیم و امیدواریم 
امشب مبلغ واریزی را به عدد خوبی 
برسانیم، چون الان آخر هفته اروپا 
است و دوباره باید از دوشنبه عملیات 
را آغاز کنیم. ما 2 روش دیگر داریم 
که اگ��ر با این وضعی��ت به نتیجه 
نرسیم سراغ پلن دوم خواهیم رفت. امیدوارم امشب انتقال 
صورت بگیرد و اگر تا دوشنبه نتوانیم واریزی داشته باشیم 

باید راه دیگری را برویم. 
همه این اظهارات در شرایطی انجام شده که تنها 10 روز 
تا آغاز لیگ باقی مانده و تنها 10 درصد مطالبات سرمربی 
آلمانی به حساب وکیل وی در کرواسی واریز شده است. 

اینکه چرا مس��ؤولان اس��تقلال نمی توانن��د مطالبات 
س��رمربی آلمانی را ب��ه وی پرداخت کنند اما از آن س��و 
مدیران پرس��پولیس مطالبات برانک��و را در چند نوبت به 
حس��اب این مربی واریز کردند س��والی اس��ت که اعضای 
 هیأت مدیره و سرپرس��ت این باش��گاه باید به آن پاس��خ

بدهند. 

سرپرست کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات فدراسیون 
والیبال گفت: ادامه دور رفت لیگ برتر مردان از روز یکشنبه 

1۸ آبان ماه به صورت متمرکز در تهران آغاز می شود. 
ش��هرام عظیمی درباره برگزاری ادامه مسابقات لیگ برتر 

والیبال باش��گاه های کش��ور اظهار 
داش��ت: بر اس��اس تصمیم نشست 
هم اندیش��ی روز دوشنبه، ادامه دور 
رفت مرحله مقدماتی لیگ برتر مردان 
ایران، جام س��ردار شهید حاج قاسم 
س��لیمانی، به ص��ورت متمرکز به 
میزبانی ته��ران و در 3 هفته برگزار 

خواهد شد. 
وی با بیان اینکه هفته نخست این مسابقات از 1۸ آبان ماه 
شروع می شود، تصریح کرد: ورود تیم ها روز شنبه 17 آبان ماه 
است و دیدارهای هفته های هشتم، نهم و دهم لیگ برتر در 
روزهای یکشنبه، سه شنبه و پنجشنبه 1۸، 20 و 22 آبان ماه 

پیگیری خواهد شد. 
سرپرست کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات فدراسیون 
والیبال با یادآوری توقف 15 روزه مس��ابقات بعد از هر هفته 
دیدارهای متمرکز، افزود: هفته دوم لیگ برتر متمرکز نیز در 
تاریخ های 9 تا 13 آذرماه برگزار می شود و هفته های یازدهم، 
دوازدهم و سیزدهم دیدارهای لیگ برتر در روزهای یکشنبه، 
سه ش��نبه و پنجش��نبه 9، 11 و 13 آذر ماه در ش��هر تهران 

پیگیری خواهد شد. 
وی زمان برگزاری هفته س��وم لی��گ برتر متمرکز را نیز 
روزهای یکشنبه 30 آذرماه و سه شنبه دوم دی ماه عنوان کرد 
و ادام��ه داد: در این روزها دیدارهای هفته های 14 و 15 دور 
رفت مرحله مقدماتی در تهران برگزار 

خواهد شد. 
عظیمی با یادآوری اینکه نیم فصل 
لیگ برتر مردان از روز چهارشنبه سوم 
دی ماه شروع می شود و تا روز شنبه 
13 دی ماه ادامه خواهد داشت، گفت: 
دور برگشت مرحله مقدماتی لیگ برتر 
والیبال مردان، بر اساس تصمیم نشست هم اندیشی به صورت 

متمرکز و همانند لیگ ملت ها در 5 هفته برگزار می شود. 
وی در گفت وگو با روابط عمومی فدراسیون والیبال، افزود: 
برنامه دقیق دیدارهای دور رفت و س��اعت و مکان برگزاری 

مسابقات، بزودی اعلام خواهد شد. 
گفتنی است سی و  چهارمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی 
باشگاه های برتر ایران، از چهارشنبه 19 شهریور ماه 99 شروع 
شد و از 1۸ مهرماه به دنبال موج سوم بیماری کرونا در ایران 
و جهان، کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات به منظور قطع 
زنجیره شیوع کرونا و اینکه تیم ها بتوانند با آرامش خاطر بیشتر 
و رعایت کامل پروتکل های بهداشتی به تمرینات و رقابت های 

خود بپردازند، ادامه مسابقات را متوقف کرد. 

باز هم فرق گذاشتن بین استقلال و پرسپولیس

پول برانکو پرداخت شد اما فقط 60 هزار دلار در حساب شفر است!
لیگ  برتر به صورت متمرکز برگزار می شود

ادامه لیگ برتر والیبال از ۱۸ آبان 

داور خاطی کشتی نقره داغ شد
کمیته انضباطی فدراس��یون کش��تی حکم داور خاطی را اعلام کرد. به گزارش »وطن امروز« به نقل از روابط عمومی فدراس��یون کشتی، 
پس از اظهارنظر خلاف واقع یکی از داوران درجه یک بین المللی در فضای مجازی علیه کمیسیون داوران کشتی کشور، کمیته انضباطی 
پس از برگزاری جلس��ه، این داور را به 6 ماه محرومیت قطعی و یک س��ال محرومیت تعلیقی از قضاوت در میادین کش��تی محکوم کرد. 

ادامه از صفحه اول
3- ق��در متیق��ن بعدی مرب��وط به 
مشروعیت انتخابات آمریکا و ساختار سیاسی این کشور است. 
ساختار انتخابات ریاست جمهوری آمریکا بر مبنای »الکترال کالج« 
تنظیم و مدیریت می ش��ود و هر یک از ایالات آمریکا بر اساس 
وسعت، جمعیت و نقشی که عملا در اقتصاد این کشور بر عهده 
دارند، دارای »امتیاز الکترال« خاصی هستند. به عنوان مثال، ایالت 
پرجمعیت و وسیع کالیفرنیا، دارای بیشترین امتیاز الکترال )55 
رای الکترال( است اما در مقابل، ایالت کوچک »داکوتای جنوبی« 
3 رای الکترال بیشتر ندارد، بنابراین رای ذاتی یک شهروند در 
ایالت کالیفرنیا، 19 برابر رای یک ش��هروند آمریکایی در ایالت 
داکوتای جنوبی ارزش و اعتبار دارد. از سوی دیگر، مطابق یک 

اصل انتخاباتی دیگر}در ساختار مضحک و معیوب الکترال کالج{ 
نامزدی که حتی با اختلاف یک رای، در یک ایالت پیروز شود، کل 
امتیاز الکترال آن ایالت را به خود اختصاص خواهد داد و حتی یک 
امتیاز الکترال نیز به رقیب وی نخواهد رسید. وجود همین ساختار 
سوال برانگیز سبب شد سال های 2000 و 2016 میلادی، به رغم 
اینکه »آلبرت گور« و »هیلاری کلینتون« در آرای عمومی ) جمع  
آرای کل شهروندان آمریکایی( بیشتر از بوش کوچک و ترامپ 
)قاتل خبیث سردار سپهبد شهید سلیمانی( رای آورده بودند، 
در نهایت شکست در انتخابات را بپذیرند، بنابراین رئیس جمهور 

بعدی آمریکا )دقیقا مانند ادوار قبلی( پیروز یک رقابت عادلانه 
و منصفانه نبوده و خروجی نهایی یک انتخابات غیردموکراتیک 

نامشروع )به لحاظ ذاتی و ساختاری( خواهد بود. 
4- آخرین قدر متیقن مربوط به فاکتورهای امنیتی و عمومی در 
آمریکاست. بدون شک به دلیل تبلور نفرت و خشونت در داخل 
آمریکا، خروجی انتخابات ریاست جمهوری ماه نوامبر یک »آمریکای 
آرام« نخواهد بود. بهتر است صریح تر بگویم: آمریکای سال 2021، 
آمریکایی خواهد بود که در آن طرفداران نامزد شکست خورده 
انتخابات )چه ترامپ، چه بایدن( در نهایت زیر بار پیروزی جریان 

رقیب نخواهند رفت. حتی اگر در این باره پذیرش اولیه صورت 
گیرد، این موضوع مقطعی و بسیار کوتاه مدت خواهد بود. ضمن 
آنکه عمیق تر شدن شکاف های اجتماعی- امنیتی در آمریکا طی 
دهه های اخیر- که نقطه اوج آن را بین سال های 2016 تا 2020 
مشاهده کردیم- این ناآرامی ها و بحران ها را تسریع خواهد کرد. 
در نهای��ت آمریکای س��ال 2021، آمریکایی خواهد بود که 
در آن دولتی فاس��د، نامقبول و غیرمشروع ناچار به مواجهه ای 
پرهزینه، دش��وار و گس��ترده با ناآرامی ها و بحران های عمومی 
خواهد بود. بدون ش��ک رصد و مشاهده آمریکای سال 2021، 
برای بزک کنندگان دارای شناس��نامه ایرانی همیشگی چهره 
آمریکا و کسانی که سنگ دموکرات ها را به سینه می زنند، بسیار 

طاقت فرسا خواهد بود.

قدر متیقن آمریکای 2021! یادداشت

باربد بهراد: اگر چه وزارت ورزش و جوانان به عنوان مالک و متولی 
اصلی 2 باشگاه بزرگ فوتبال ایران )استقلال و پرسپولیس( صریحا 
اعتقاد دارد در 4 س��ال گذشته، مدیریت صحیحی را در این 2 
مجموعه پیاده کرده است)!( اما نگاهی به ساده ترین اصول مدیریت، 
خلاف این حرف را ثابت می کند. نه کاری به نتایج و جایگاه 2 تیم 
داریم و نه اصلا بحث بدهی های انباشته و شکایت های داخلی و 
خارجی مطرح است. در هر شرکت نخستین و ابتدایی ترین اصل، 
انتخاب مدیرعامل لایق و اعضای خبره هیأت مدیره است اما وزارت 
ورزش و جوانان در این زمینه بیشتر سعی دارد با انتخاب سرپرست 
موق��ت، خاک ها را زیر فرش جارو کند. این روزها نه اس��تقلال 
مدیرعامل قانونی دارد و نه پرسپولیس؛ آبی ها با سرپرست موقت 
اداره می شوند و با رفتن رسول پناه، قرمزها همان را هم فعلا ندارند! 
و منتظر هس��تند که وزارت ورزش لابی های لازم را انجام دهد 

تا سرانجام ببیند چه کسی را برای این پست در نظر می گیرد. 
با پایان کار مهدی رسول پناه، سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
پرسپولیس و استعفای او، حالا سوژه جدید در باشگاه پرسپولیس 
انتخاب مدیرعامل است؛ مدیرعاملی که بدون تردید رای و نظر 
وزیر ورزش مهم ترین شاخصه انتخاب او است. از این رو مثل اغلب 
اوقات این چند سال، نام و اسامی ای برای گمانه زنی در مطبوعات 
پیچی��ده، که برخی از آنها هیچ ویژگی ای جز رفاقت یا نزدیکی 
با وزیر ورزش ندارند؛ چیزی که سابقه آن در 2 باشگاه استقلال 
 و پرس��پولیس در سال های گذشته به وضوح وجود داشته و در
هر 2 باشگاه هنوز هم افرادی به کار مشغولند که ارتباط با وزیر 
ورزش، آنها را به سمت و سوی مدیریت این 2 باشگاه سوق داده است. 
جالب اینکه بین نظر مردم و هواداران و آنچه در نهایت مصلحت 
انتخاب ایجاب می کند، فاصله ای بزرگ وجود دارد. در بین هواداران 
پرسپولیس نام هایی مانند حمیدرضا گرشاسبی، علی اکبر طاهری، 
محمد دادکان و حتی حبیب کاشانی بیشترین اقبال را دارند اما 
آنچه از راهروهای وزارتخانه به گوش می رس��د، نام افرادی است 
که ممکن است انتخاب شان در سمت مدیریت پرسپولیس کاملا 
تعجب برانگیز باشد. حداقل به این دلیل که این وزارتخانه سابقه 
روشنی در انتخاب مدیران این 2 باشگاه و فدراسیون فوتبال از 

خود نشان نداده است. 
زمانی که مهدی رس��ول پناه به عنوان سرپرست این باشگاه 
انتخاب می ش��د، واکنش ه��ا به این انتخاب اغل��ب منفی بود، 
همان طور که درباره احمد سعادتمند هم این مساله وجود داشت 
و کارشناسان و ناظران او را فاقد قدرت اجرایی لازم برای مدیریت 
استقلال می دانستند؛ با این حال با نظر مثبت وزیر، این 2 سکان 

هدایت 2 باشگاه پرطرفدار ایران را به دست گرفتند و در نهایت 
نیز خداحافظی قابل انتظاری با این صندلی داشتند، آن هم در 
شرایطی که در هر 2 باشگاه چهره های دیگری مدنظر هواداران 
بودند. به عنوان مثال هواداران استقلال علاقه مند به حضور سعید 
آذری بودند و در پرسپولیس نیز نام حمیدرضا گرشاسبی جلوتر 

از دیگران شنیده می شد. 
همان طور که گفته شد در حال حاضر 2 باشگاه استقلال و 
پرسپولیس فاقد مدیرعامل هستند و احمد مددی که به عنوان 
سرپرست استقلال انتخاب شده، سابقه چندانی در حوزه فوتبال 
ندارد. در پرسپولیس هم در حالی که رسول پناه تا زمان پذیرش 
اس��تعفا، کارهای اداره باشگاه را انجام خواهد داد، فعلا خبری از 
انتخابی که از فش��ار هواداران روی وزارت ورزش کم کند، دیده 
نمی شود تا همه چیز این 2 باشگاه فعلا به شکلی پیش برود که اگر 
با یک تفکر استاندارد بشود آن را بررسی کرد، می شود از کلماتی 

مثل تأسف برانگیز برای این شکل کار استفاده کرد. 
در اینکه استقلال و پرسپولیس احتیاج به مدیران قدرتمند و 
کاریزماتیک و حضور شخصیت های شناخته شده و ثروتمند برای 
اداره دارند، تردیدی وجود ندارد و البته انصافا اینطور هم نیست 
که افرادی با این ویژگی، علاقه مند باشند در این حوزه ملتهب 
حضور داشته باشند اما فعلا وزارت ورزش این هنر را نداشته که 
حداقل از گزینه های موجود اس��تفاده لازم را بکند و با انتخابی 
درست و ایجاد یک ثبات کاری، شرایط این 2 باشگاه را به وضعیت 

نرمال نزدیک کند. 
در واقع حالا این انتخاب های آخر برای 2 باشگاه سرخابی پیش 
از پایان دوره 4 س��اله دولت دوم روحانی و خصوصی شدن آنها 
که قولش را داده اند، آزمونی برای وزارت ورزش به شمار می آید 
تا ثابت شود انتخاب هایی که تاکنون شده، نه بر حسب علایق و 
سلیقه های شخصی، که برای شادی و خوشحال کردن هواداران 

استقلال و پرسپولیس انجام شده است. 
طاهری و دوستان در صف مدیرعاملی ■

 در حالی که هواداران پرسپولیس در فضای مجازی خواستار 
برگش��ت حمیدرضا گرشاس��بی به این باشگاه هستند و حتی 
کمپین هایی هم در این باره تشکیل شد اما گزینه های دیگری هم 
در این چند روز برای مدیرعاملی پرسپولیس مطرح بوده اند. غیر از 
گرشاسبی، محمد دادکان، ابراهیم شکوری، رضا درویش، حبیب 
کاشانی، حسین خبیری، علی رغبتی، غلام عباس محمدعلیپور 
عضو هیأت مدیره پرس��پولیس و... گزینه های مدیریت باش��گاه 
پرسپولیس بوده اند. البته از همان ابتدا بحث بازنشستگی گرشاسبی 

مطرح بود که همین مساله کار را برای بازگشت گرشاسبی سخت 
کرد. هر چند گفته شد چند نماینده مجلس به دنبال بازگرداندن 
گرشاسبی به صورت قانونی هستند اما هیچ چیز به صورت رسمی 
اعلام نشد. در این شرایط از علی اکبر طاهری به عنوان جدی ترین 
گزینه مدیرعاملی پرسپولیس نام برده شده است. طاهری که دوران 
درخشانی در پرسپولیس داشت، یکی از گزینه های مدنظر هواداران 
پرسپولیس است. انتظار می رفت مدیر جدید باشگاه پرسپولیس 
تا الان مشخص شود اما به احتمال فراوان تا امروز این اتفاق رخ 
می دهد. وزیر ورزش و جوانان دنبال این است که بهترین گزینه را 
برای مدیریت باشگاه پرسپولیس انتخاب کند تا این تیم در آستانه 

فینال لیگ قهرمانان آسیا از این جهت مشکلی نداشته باشد. 
ملاک واقعی چیست؟ ■

6 سال از وزارت مسعود سلطانی فر در وزارت ورزش و جوانان 
می گذرد. او در این مدت از معاونان مختلف و همچنین مشاوران 
متعددی برای انتخاب اعضای هیأت مدیره استقلال و پرسپولیس، 
مش��ورت گرفت. وقتی نگاهی گذرا ب��ه مدیران عامل 2 تیم در 
چند س��ال گذش��ته می اندازیم، متاس��فانه در اکثر آنها ردپای 
دوستی شخصی مشاهده می شود. همواره اعضای هیأت مدیره 
خ��ط و ربطی به جریان سیاس��ی نزدیک به وزی��ر دارند. وقتی 
این عوامل، اولویت نسبت به تخصص و مهارت پیدا می کند آن 
وقت ش��اهد این خروجی اسفبار می شویم. چرا باید فردی مثل 
اسماعیل خلیل زاده، رئیس هیأت مدیره استقلال شود؟ او روی 

کدام تبحر و پیشینه به این پست مهم دست یافته است؟ شاید 
ع��ده ای بگویند اینها وضع مالی خوبی دارند و می توانند عصای 
دست تیم باشند اما نگاهی دقیق تر به اسناد مالی نشان می دهد 
هر مقدار اندکی که از جیب شخصی هزینه می کنند در ازایش 
چک می گیرند. یعنی قرار نیست کسی از جیبش برای استقلال 
هزینه کند. یا در آن س��و در یک س��ال گذشته خیلی از اهالی 
رس��انه به حضور مهدی رسول پناه در هیأت مدیره پرسپولیس 
معترض ش��دند. این اعتراض ها برعکس س��بب ش��د او رئیس 
هیأت مدیره شود. نقدها بیشتر شد و خبرنگاران نزدیک به باشگاه 
از اختلافات عمیق مدیرعامل وقت )محمدحسن انصاری فرد( و 
هیأت مدیره گفتند و نوشتند، که در همان اثنا ناگهان انصاری فرد 
رفت تا رسول پناه با یک پله پیشرفت به آرزوی دیرینه اش یعنی 
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9 ماه به صورت موقت سرپرست بود. ماه های پایانی دولت دوازدهم 
است و انتظار می رود این بار دست کم برای آخرین مرتبه، وزارت 
ورزش افراد درس��ت و موجهی را به عنوان مدیرعامل 2 باشگاه 
انتخاب کند و برای یک بار هم که شده رفاقت های کاری، سیاسی 
و سفارش های از بالا را نادیده بگیرد. متاسفانه ورزش تبدیل به 
حیاط خلوت سیاست شده و همین تفکر غلط باعث شده است 
این دست انتخابات اشتباه مرتب تکرار شود، غافل از این موضوع 
که ش��ادی بیش از نیمی از جمعیت ایران به نتایج سرخابی ها 

گره خورده است.

وزارت ورزش در ماه های پایانی دولت سرانجام افراد لایق را  بر مسند مدیریت سرخابی ها می نشاند؟

حیاط خلوت و  رفقای عشق شهرت

چهارشنبه 7 آبان 13۹۹
وطن امروز     شماره 305۸


